
PROTOKÓŁ NR 90/14

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 17 lipca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska, 

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Anna  Klepacz,  Adam  Bierowski,  Krzysztof  Kapała,  Roman

Kołodziej, Mariusz Kubiak, Zbigniew Mazurak.

Zaproszone osoby: 

7. Andrzej Machnica,

8. Agata Młodawska,

9. Zygmunt Klimowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie wniosku taryfowego (P. Klimowicz), pytania.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie K.B.P.iF. zorganizował przewodniczący P. Artur Wrona, celem omówienia wniosku

taryfowego. Zaprosił na posiedzenie Pana Klimowicza – kontrolera U.M. który weryfikował wniosek, oraz

Panią Skarbnik. 

Ad. 2 Przewodniczący poprosił Pana Klimowicza aby omówił wniosek.

Pan  Klimowicz  omawiając  wniosek  zwrócił  uwagę na  to  że  wniosek  był  niekompletny,  brak  było  strony

dwunastej. Marża zysku ustalona przez KSWiK 5%.

Poprzednia marża wskutek negocjacji Pana Burmistrza z zarządem KSWiK była 3%.

Mimo  że  w  KSWiK  wprowadzono  i  realizowano  program  naprawczy  w  firmie,  Zarząd  KSWiK  zarządził

podwyżkę płac dla pracowników.

Mimo że przez rok zwiększyła się liczba przyłączeń do kanalizacji, proponowana cena za dostarczanie wody i

odprowadzanie ścieków, to taryfa wzrosła. 

Radni  stanęli  na  stanowisku  że  mieszkańcy  nie  powinni  odczuć  tej  podwyżki  i  dopłaty  ze  strony  U.M.

powinny być większe. Z obrachunku za ostatni rok gdzie U.M. dopłacał mieszkańcom do taryfy, wynika że są

oszczędności gdyż mieszkańcy mniej zużywali wody.  
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Ad.  3  W  sprawach  różnych  radni  pytali  Panią  Skarbnik  o  realizację  robót  cząstkowych  ulic  i

chodników.

Pani Skarbnik przedstawiła wszystkie dane.

Pani Skarbnik przedstawiła też wszystkie szczegóły dotyczące środków przeznaczonych na remont mieszkań

komunalnych i socjalnych.

Następnym był remont środków przeznaczonych na sterylizację i kastrację zwierząt bezdomnych.

Okazało się że są jeszcze środki na ten cel z zaplanowanych w budżecie 10 tys. zł.

Poruszono jeszcze problem dożywiania ubogich mieszkańców poprzez MOPS. 30 tys. które brakuje na ten cel

radni proponowali aby tę kwotę przesunąć ze środków przeznaczonych na dopłaty do wody i ścieków.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała:                                                                                                                       Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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